
Referat fra generalforsamling i Norsk Astronomisk 

Selskap 2015 
 

Generalforsamlingen ble holdt i auditoriet i Svein Rosselands hus tirsdag 21. april kl 18:00-

19:00. 

 

 

1. Godkjennelse av innkalling 

 
Innkalling godkjent. 

 

 

2. Valg av ordstyrer 

 
Erik Sundheim valgt til ordstyrer. 

 

 

3. Valg av referent og to som skal underskrive protokollen 

 
Are Vidar Boye Hansen ble valgt til referent. Magne Berg og Erik Rabe Røstad ble valgt 

til protokollunderskrivere. 

 

 

4. Årsrapport for 2014 

 
Årsrapporten blir godkjent. Det ble påpekt at vi ikke hadde to nestledere. 

 

 

5. Regnskap for 2014 

 
Erik Sundheim gikk gjennom regnskapet for 2014. Generalforsamlingen setter spørsmålstegn 

ved utgiftene til medlemsregisteret og ber styret om å lete etter en billigere løsning. 

Regnskapet ble godkjent. 

 

 

6. Budsjett for 2015 

 
Erik Sundheim gikk gjennom budsjettet for 2015. Budsjettet ble godkjent. 

 

 

7. Kontingent for 2015 

 
Kontingenten ble fastsatt til 400 kroner i året. Løssalgsprisen for Astronomi ble fastsatt til 69 

kroner. 

 



8. Æresmedlemmer 

 
Det var ikke kommet inn noen forslag til æresmedlemmer. 

 

 

9. Valg av styre 

 
Følgende styre ble foreslått:  

 

Funksjon                   Navn                                   Avstemming 

Leder                          Tor Aslesen                         Ikke på valg 

 

Styremedlem              Are Vidar Boye Hansen      Valgt for to år 

Styremedlem              Erik Rabe Røstad                 Valgt for to år 

Styremedlem              Erik Sundheim                     Gjenvalgt for to nye år 

Styremedlem              Trygve Gerhard Hanssen     Ikke på valg 

Styremedlem              Håkon Dahle                        Ikke på valg 

 

1. vara                         Eirik Newth                         Gjenvalgt for ett år      

2. vara                         Stine Fredriksen                  Gjenvalgt for ett år 

 

Det nye styret ble valgt med akklamasjon. Steinar Moen gikk ut av styret og fikk takk for 

innsatsen som kasserer. Styret konstituerer seg selv, og generalforsamlingen understreker 

viktigheten av at alle medlemmene har riktig kontaktinformasjon på websidene. Det kom inn 

et forslag om at styret organiserer et arrangement på Harestua i forbindelse med first light for 

Deberitz-teleskopet. 

 
 


